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        Gelderland 

Provinciale Ledenvergadering GroenLinks Gelderland 17 april 2021 

Deze PLV was een digitale meeting, waarvoor alle aangemelde leden vooraf de link ontvingen om 

deel te kunnen nemen. Aanwezig waren in totaal ongeveer 45 leden en als gasten uit andere 

provincies: Samir Bashara, partijbestuurlid en Suzanne Kröger, (toen nog) ex-TweedeKamerlid. De 

notities die behandeld werden op de PLV waren van te voren op de website gezet en alle leden van 

GL Gelderland hebben de link naar deze notities ontvangen.  

Over de voorstellen van het bestuur kon gestemd worden via de GroenLinks-stemtool. Degenen die 

zich hadden opgegeven voor de vergadering en langer dan drie maanden lid waren op het moment 

van vergaderen hebben een bevestigingsmail ontvangen met een de code om te kunnen stemmen. 

Stemmen kon tussen zaterdag 17 april 13 uur en maandag 19 april 13 uur. Van deze mogelijkheid 

hebben 39 personen gebruik gemaakt. Alle uitkomsten staan bij de agendapunten. 

Agenda en besluiten 

1) Opening  

Monique van Gerwen voorzitter van het bestuur van GL Gelderland opent de vergadering en heet 

allen welkom. Ze legt uit hoe de agendapunten besproken worden en hoe de stemming verloopt. 

2) Verslag PLV 21 november 2020 

Er waren geen vragen en de leden stellen het verslag van de PLV op 21 november 2020 vast (38 

stemmen voor 1 blanco). 

3) Vaststellen jaarverslag 2020 en jaarrekening 2021 

Het jaarplan 2020 heette: sterk in verbinding, maar dat bleek in 2020 een flinke uitdaging. Ook al 

heeft het bestuur op de 5 hoofdthema’s en de reguliere taken door de beperkingen die werden 

veroorzaakt door Corona minder kunnen doen dan voorgenomen, er is toch het nodige gebeurd. Er is 

regelmatig contact met de afdelingen geweest middels maandelijkse sessies met soms wel ruim 20 

van de afdelingsvoorzitters bij elkaar. En er zijn onder andere voorbereidingen getroffen voor een 

(digitale) leergang Zin in GroenLinks. Het gehele verslag over de activiteiten in 2020 is bij de 

uitnodiging voor de vergadering naar alle leden gestuurd. 

Er was ook nog een vraag over Scouten in beeld' en de wijze waarop het provinciaal bestuur de 
afdelingen daarbij ondersteund en hoe het provinciaal bestuur helpt bij creatieve vormen van 
ledenparticipatie. Dit jaar was dat vooral digitaal: er is een netwerkverband van een aantal 
afdelingen waar ledenparticipatie een belangrijk thema is, waar we in participeren. Juist in de sessies 
met de afdelingsvoorzitters hebben we de daar gebruikte vormen van inspiratie ook weer voor de 
afdelingen zelf toepasbaar te laten zijn. Scouting was een thema in die in 2020 maandelijkse sessies. 
De leden stellen het jaarverslag 2020 vast (39 stemmen voor, niemand tegen). 

Omdat bijna alle activiteiten middels digitale sessies werden georganiseerd, er geen Groen Lintje is 
uitgereikt zijn de uitgaven lager dan begroot. Dit betekent dat er een positief resultaat van € 3562,- is 
gerealiseerd nadat er na een besluit van de PLV in november 2020  €3000,- extra aan het 
verkiezingsfonds PS23 was toegevoegd. Een van de leden vraagt of dit positieve resultaat ook aan het 
verkiezingsfonds PS23 kan worden toegevoegd. Monique van Gerwen antwoordt dat dit mogelijk is 
maar nu niet voorligt. Daarvoor komt op de PLV in november 2021 een voorstel.  
Op 31 december 2020 is de omvang van het verkiezingsfonds voor PS 23 € 13.816. Het eigen 
vermogen neemt door positief resultaat toe tot € 11.639. 
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De kascontrolecommissie heeft 9 maart 2021 de jaarrekening gecontroleerd en vraagt aan de 
provinciale ledenvergadering het bestuur decharge te verlenen. De leden stellen de jaarrekening 
over 2020 vast (39 stemmen voor) en verlenen het bestuur decharge. 

Monique van Gerwen vraagt geïnteresseerden zich te melden voor de kascommissie 2021. De 

kascommissie voor de jaarrekening 2021 zal in november door de PLV worden vastgesteld. 

4) Bestuurssamenstelling 

 

a) Afscheid Harold Goessens  

Harold Goessens is in april 2019 benoemd tot secretaris van het bestuur en heeft vanaf november 

2019 ook de rol van penningmeester (a.i.) erbij genomen. Bestuursleden worden voor 2 jaar 

benoemd en kunnen daarna worden herbenoemd. Harold stelt zich niet herkiesbaar. Daarom is er nu 

een vacature voor secretaris en voor penningmeester.  

Het bestuur dankt Harold voor zijn bijdrage aan het bestuurswerk de afgelopen jaren. Harold 

Goessens geeft aan dat hij afgelopen jaren met veel plezier met de overige bestuursleden en leden 

heeft samen kunnen werken. Vanwege persoonlijke omstandigheden kan hij helaas niet genoeg tijd 

vrijmaken om de bestuurstaken optimaal te vervullen.  

Voor de volgende herbenoemingen en benoeming is er de vraag op welke manier leden zich bij 

vacatures kandidaat kunnen stellen. Het bestuur legt uit dat er graag gewerkt wordt met aspirant-

bestuursleden als introductie en als team goed op elkaar ingespeeld te raken. Het is altijd mogelijk 

om kennis te maken met het bestuur en dan mogelijk als aspirant mee te gaan doen. Bij de 

verwachting dat we met minder dan 5 bestuursleden komen wordt er sowieso een vacature gesteld. 

En dan kunnen leden zich kandidaat stellen, maar zal altijd geprobeerd worden een aspirant-periode 

in te bouwen. Het bestuur zegt toe op de website deze informatie duidelijker neer te zetten. 

 

b) Herbenoeming Mickel Langeveld 

Mickel Langeveld is in april 2019 benoemd tot lid van het bestuur. Bestuursleden worden voor 2 jaar 

benoemd. Hij stelt zich herkiesbaar voor de periode 2021-2023. Mickel is algemeen bestuurslid en 

het bestuur stelt voor hem te herbenoemen. De leden herbenoemen Mickel Langeveld (38 stemmen 

voor en 1 stem tegen). 

c) Benoeming Annemiek Zeelen tot secretaris van het bestuur  

De rol van secretaris is vacant geworden omdat Harold Goessens niet wordt herbenoemd. Het 

bestuur stelt voor Annemiek Zeelen te benoemen tot secretaris. Annemiek was al algemeen 

bestuurslid sinds sinds november 2020, dus tot november 2022. De leden benoemen Annemiek 

Zeelen tot secretaris (38 stemmen voor en 1 stem tegen). 

d) Benoeming Rinaldo van der Kroef tot penningmeester van het bestuur  

Sinds ruim een half jaar loopt Rinaldo van der Kroef mee met het bestuur. Hij is nu nog 

kascommissielid en is een ervaren penningmeester en ook al enige tijd actief in GroenLinks 

Nijmegen. Het bestuur stelt voor Rinaldo van der Kroef te benoemen tot bestuurslid voor de periode 

tot mei 2023 in de rol als penningmeester. De leden benoemen Rinaldo van der Kroef tot 

penningmeester (37 stemmen voor en 2 stemmen tegen). 

5) Provinciale Statenverkiezing 2023 

 

Twee jaar voor de Provinciale Statenverkiezing start de voorbereiding. Hiervoor is een tijdschema 

opgesteld dat is meegestuurd. Bij de voorbereiding horen diverse formele stappen waarom we nu 

ook deze voorstellen hebben gedaan voor de PLV. 
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Vanuit de leden is er de vraag hoe bij de voorbereiding de conclusies en evaluatie van de 

teleurstellende resultaten van de Tweede kamer-verkiezingen betrokken wordt? Het bestuur geeft 

aan dat alle evaluaties van de afgelopen jaren worden betrokken. De evaluatie van de Tweede 

Kamerverkiezingen is belangrijk en loopt nog. Ook de provinciale afdelingen zijn betrokken en we 

zullen zelf, in de provincie, met de afdelingen en samen met de andere provincies dat verwerken. 

 

a) Deelname 

Daarom is het eerst van belang dat de Provinciale Ledenvergadering besluit dat GroenLinks ook in 

2023 weer mee doet met de PS-verkiezingen. Het bestuur stelt voor deel te nemen: na de 

succesvolle verkiezingen in 2019, de coalitiedeelname, inclusief de resultaten die de fractie boekt en 

het belang dat GroenLinks op zoveel mogelijk niveaus vertegenwoordigd is. De leden stemmen 

unaniem (39 stemmen voor) voor dit voorstel. 

b) Referendum voor vaststellen lijsttrekker en kandidatenlijst 

In 2018 heeft afdeling Gelderland voor het eerste maal de kandidatenlijst vastgesteld middels een 

referendum: in de zomer 2018 de lijsttrekker en in het najaar 2018 voor de kandidaten op nr. 2 en 

verder. In het afdelingsreglement GroenLinks Gelderland en het huishoudelijk reglement GroenLinks 

is vastgelegd dat de ledenvergadering uiterlijk een jaar vooraf een besluit voor de mogelijkheid tot 

vaststellen van de kandidatenlijst per referendum moet nemen. 

Het bestuur stelt voor om te besluiten dat in 2022 de lijst op dezelfde manier mag worden 

vastgesteld, dus met 2 referenda. Hiermee is er de garantie dat de lijsttrekker bijtijds, in de zomer 

van 2022, bekend is en dat alle leden, ongeacht of de leden van afdeling Gelderland wel of niet fysiek 

bij elkaar kan komen, invloed op de lijst kunnen hebben. Bovendien is binnen GroenLinks landelijk en 

voor grotere afdelingen zoals die in de provincie deze vorm steeds gebruikelijker. De lijsttrekker is 

dan in de zomer van 2022 bekend en de lijst vanaf nr. 2 in het najaar 2022. 

De leden gaan akkoord met houden van een referendum voor het vaststellen van de lijsttrekker (34 

stemmen voor, 4 stemmen tegen en 1 stem blanco) en met het houden van een referendum voor het 

vaststellen van de kandidatenlijst (34 stemmen voor en 5 stemmen tegen). In de komende PLV’s 

komen er vervolg-onderwerpen over de voorbereiding van de verkiezingen. 

6) Verantwoording Fractie 

Janet Duursma, fractievoorzitter, vertelt over de werkzaamheden van de fractie in het afgelopen half 

jaar. Paul vervangt tijdelijk Maïta als statenlid en Esther is nieuw in de fractie en stelt zich voor. Dan 

vertelt ze over de stand van de hoofdthema’s: energie en klimaat, natuur en bos, recreatiezonering, 

vergunning - toezicht - handhaving, mobiliteit, cultuur, stikstof en landbouw. 

Ze nodigt iedereen uit in de carrouselrondes mee te doen in de groepjes met de fractieleden. 

7) Afsluiting. 

Monique van Gerwen dankt alle deelnemers voor hun (digitale) aanwezigheid. Op 20 november 2021 

is iedereen welkom op de volgende PLV. Hopelijk kan deze bijeenkomst weer op locatie plaatsvinden. 

De meeting wordt na het officiële deel van de PLV voortgezet met diverse sessies: 

● Ideeën, suggesties en vragen voor de fractie in 2 ronden: met Charlotte de Roo en Frans 
Bruning over hun portefeuilles en met Celine Berserik en Paul Smits over hun portefeuilles 

● Wooncrisis en (dwarse) oplossingen met Joost Gerretschen, voorzitter Dwars Gelderland. 
● Kansen voor openbaar vervoer in en na corona, met gedeputeerde Jan van der Meer. 

Vervolgens is er een interview en quiz met Samir Bashara, partijbestuurslid partijontwikkeling en 
contactpersoon voor Gelderland en met Suzanne Kröger, Tweede Kamerlid tot in maart 2021.  
 
De PLV wordt afgesloten om 12.45 uur en de volgende is op 20 november 2021, hopelijk weer live. 


